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Inleiding
In een artikel van de Gelderlander d.d. donderdag 13 april 2023, met als titel: ‘’Grootse 
bouwplannen Sint Anthonis vertraagd’’ wordt door een raadslid gemeld dat er grote 
tekorten zijn ontstaan door de herontwikkeling van het Centrumplan Sint Anthonis en 
dat dit voor de gemeente Land van Cuijk betekent dat zij miljoenen zullen moeten gaan 
bijleggen. Bij Team Lokaal is dergelijke informatie niet bekend, daarom stellen we 
onderstaande vragen.

Vraag 1
Is deze informatie rondom miljoenen tekort op waarheid gestoeld? 
a. Indien ja, Is deze informatie voor alle raadsleden formeel bekend gemaakt, en waar 

vinden we deze?  
b. Waar hebben deze mogelijke tekorten mee te maken en waren deze niet te 

voorzien (ook in relatie tot de gekende ‘’zoet-zuur’’ constructie)?

Vraag 2
Volgens de krant heeft betreffend raadslid aangegeven dat de afspraken met 
ontwikkelaars niet juridisch zijn dichtgetimmerd.
a. Welke afspraken worden hier bedoeld?
b. Is deze informatie voor alle raadsleden formeel bekend gemaakt, en waar vinden 

we deze?  

Vraag 3
Volgens betreffend raadslid heeft de voormalige gemeente Sint Anthonis ook al 
onhandig geopereerd bij de beoogde vernieuwing op de hoek van de Henry 
Dunantstraat en de Breestraat.
a. Welke vernieuwing wordt hier bedoeld? 
b. Volgens raadsleden van voormalig gemeente Sint Anthonis was de aankoop van 

woning(en) nog in onderhandeling ten tijde van de herindeling Land van Cuijk. Was 
gemeente Land van Cuijk op de hoogte dat deze onderhandelingen nog lopende 
waren/zijn?


